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Abstract (en)
The screw cap (1) is provided with a tamper-evident band (3) which is subdivided into two sections. A circumferential section (9) is connected
firmly to the lower cap-edge while a complementary section (10) is designed to be tear-off and is connected to the lower cap-edge only via tear-off
tabs (12). At one end of the fixed circumferential section (9) a predetermined breaking point (11) with an elastic slotted element is arranged on the
tamper-evident band (3). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Schraubkappe (1) ist mit einem Garantieband (3) versehen, das in zwei Abschnitte unterteilt ist. Ein Umfangsabschnitt (9) ist fest mit dem
unteren Kappenrand verbunden, während ein Komplementärabschnitt (10) abreissbar ausgebildet ist und nur über Abreissstege (12) mit dem
unteren Kappenrand verbunden ist. An einem Ende des festen Umfangsabschnittes (9) ist eine Sollbruchstelle (11) mit elastischem Schlitzelement
am Garantieband (3) angeordnet.
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